

第二十六届中国国际高新技术成果交易会 THE 26th CHINA HI-TECH FAIR

2024年11月14-16日 深圳国际会展中心(宝安)
November 14-16, 2024 Shenzhen World Exhibition & Convention Center (Bao'an)



参观登记码

第二十六届中国国际高新技术成果交易会会议活动组

www.chtf.com



王女士 18600511517



高女士 13920722300



同期活动推介

PROMOTION OF CONCURRENT ACTIVITIES



www.chtf.com

CHTF

中国国际高新技术成果交易会(以下简称:高交会)是经国务院批准举办的国家级、国际性高新技术成果交易会,自1999年以来已成功举办25届,已成为我国高新技术领域对外开放的重要窗口和高新技术成果交流交易的重要平台。

第二十六届高交会主题为“科技引领发展·产业融合聚变”,将于2024年11月14日-16日在深圳国际会展中心(宝安)举办,展览面积约40万平方米,预计将有来自100余个国家和地区的5000余家知名企业与国际组织参展,近千个新成果发布,同期举行160余场高端会议、行业论坛、投融资对接配套活动。

第二十六届高交会通过项目配对洽谈交流会、项目路演、成果推介、专场技术论坛等系列活动,助力参展企业解决发展痛点,汇聚资讯商机,推动产业转型升级,促进国际科技交流合作。

China High-Tech Fair (abbr.CHTF) is a large-scale international event and China's premier tech show which demonstrates innovative achievements, approved by the State Council of China. Since 1999, it has been successfully held for 25 sessions and has become an important window for China's high-tech field to open up to the outside world, as well as a premier platform for the exchange and trading of high-tech achievements.

Themed with "Technology Leads Development, Industry Integrates Fusion", The 26th China Hi-Tech Fair (CHTF2024) will take place on November 14-16, at Shenzhen World Exhibition & Convention Center (Bao'an). With an exhibition space up to 400,000 square meters, CHTF2024 is expected to attract 5,000+ well-known enterprises and international organizations from 100+ countries and regions to exhibit on the fair. Concurrently, about 1,000 new achievements will be released, and 160+ high-end summits, conferences, industry forums, investment and financing matching activities will be held.

CHTF2024 will help to solve the development pain points of exhibitors through a series of concurrent activities such as project matchmaking meetings, roadshows, achievement promotion conferences, technical forums, etc., provide a platform for the exchange of information and business opportunities, promote industrial transformation and upgrading, and facilitate international scientific and technological exchanges and cooperation.



活动类型推介

“湾区之夜·科技之光”第二十六届高交会企业家年会

晚宴嘉宾 行业领军人物代表、重大展商代表、行业领袖代表、投资人士代表、重大采购商代表、国家友好城市代表、相关政府人士等。

晚宴主题 弘扬企业家精神 点亮科技之光

晚宴人数 300人
探讨前沿科技与行业发展趋势,激发创新思维,分享经验及见解。

收费标准 3800元/人(含参加主论坛、午餐、资料、精美礼品、湾区之夜·科技之光晚餐)

高交会新产品、新技术、新成果发布(推介)会

场地提供 ①可容纳200人会议室;
②舞台背景、笔记本电脑演示;③灯光、音响、麦克风技术支持;④听众座椅提供;⑤直播、媒体宣传。

使用时间 ①30分钟
②可选时间段:AM10:00-12:00 PM13:30-16:30

收费标准 50,000元/场

高交会项目路演

场地提供 ①可容纳80-100人馆内路演场地(130/270平米);②背景幕布/LED、笔记本电脑演示;③灯光、音响、麦克风技术支持;④听众座椅提供。

馆内时间 ①15~20分钟
②时间段:AM10:00-12:00 PM13:30-16:30

参会名额 5名
收费标准 ①项目路演费用包含在大客户参展方案中
②6,000元/场(130平米);10,000元/场(270平米)

高交会技术讲座

场地使用 指定会议室
使用时长 1个小时
收费标准 30,000元/场

高交会大型峰会、论坛活动

场地使用 指定会议室
使用时长 4个小时、8个小时
收费标准 根据合作条件另行协商

Concurrent Activities

Tech Night in Greater Bay Area - The 26th CHTF Annual Meeting of Entrepreneurs

Guests: Industry leading figures, major exhibitors, industry elites, investors, major purchasers, representatives of national friendly cities, relevant government officials, etc.

Theme: Promote the Entrepreneurial Spirit and Brighten the Future of Technology

Scale: 300 Attendees

An exchange platform for exploring cutting-edge technology and industry trends, inspiring innovative thinking, and sharing experiences and insights.

Costs: CNY 3,800/person (including pass to the Plenary Forum, lunch, forum materials, exquisite gifts, and pass to the dinner)

New Products, Technologies, and Achievements Launch and Promotion

Facilities Provided: ①An event space available for 200 attendee; ②Stage backboard, laptop for demonstration; ③Technical support for lighting, audio, microphones; ④Seats; ⑤Live streaming and media promotion services.

Duration and Time:

①A time slot up to 30 minutes
②Optional time period: AM10:00-12:00 PM13:30-16:30

Costs: CNY 50,000 / session

Roadshows

Facilities Provided:

①An event space available for 80-100 attendees (130-270 square meters); ②Stage backboard / LED, laptop for demonstration; ③Technical support for lighting, audio, microphones; ④Seats.

Duration, Time and Attendance Quota:

①A time slot of 15-20 minutes
②Optional time period: AM10:00-12:00 PM13:30-16:30
③5 passes to the Roadshow.

Costs: ①Included in the overall package for exhibition plan; ②CNY 6000/10000 per session

Technical Seminars

Location: In designated meeting rooms.

Duration: 1 hour

Costs: CNY 30,000 / session

Organizing Summits, Forums on CHTF

Location: In designated meeting rooms.

Duration: 4 hours, or 8 hours

Costs: Quotation will be based on overall needs (communicate separately with CHTF team for detail).